

GASTI STANDS OUT from the competition

One of the most lucrative contracts since the beginning of GASTI

A renowned company granted GASTI Inc., the responsibility to provide a Chief Information Security Officer (CISO) for one of its customers, and to take charge of the Implementation of the IT security program based on different standards (ISO 27001, 27002, 27005, etc.)

A major project for several years

Mr. Clairvoyant, on behalf of GASTI, will provide advice and assistance to technical teams to ensure that information security policies, standards, and requirements are implemented in units and systems while respecting the existing laws.

Its role will require a relation management and communication capability to promote security and ensure its implementation within technical groups while considering organizational constraints..

Another proof that GASTI stands out from its competitors in terms of information security.

GASTI SE DÉMARQUE de ses concurrents

L'un des contrats les plus lucratifs depuis l'existence de GASTI

Une compagnie de renom à octroyer à la compagnie GASTI inc., la responsabilité de lui fournir un officier en sécurité de l'information (Chief Information Security Officer-CISO) pour l'un de ses clients, et ce, pour prendre en charge la mise en œuvre du programme de sécurité informatique basé sur différentes normes norme ISO 27001, 27002, 27005, etc.,

Un projet d'envergure pour plusieurs années

Monsieur Clairvoyant, pour le compte de GASTI, fournira des conseils et de l'aide aux équipes techniques afin de s'assurer que les politiques de sécurité de l'information, les standards, les normes sont implémentées dans les unités et systèmes tout en respectant les différentes lois en vigueur.

Son rôle nécessitera une capacité de gestion des relations et de communication permettant de promouvoir la sécurité et assurer son implémentation au sein des groupes techniques tout en considérant les contraintes organisationnelles.

Une autre preuve que GASTI se démarque de ses concurrents en matière de sécurité de l'information.